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ПРОТОКОЛ № 2 

От заседание на Обществения съвет 

към ОУ „Св. Ив. Рилски”- гр. Перник 

 

Днес, 01.02.2022г. се проведе заседание на Обществения съвет към Основно 

училище „Св. Ив. Рилски”- гр. Перник. Заседанието бе насрочено за 20.01.2022г., но не 

успя да се състои поради болничен отпуск на ръководството на училището. След това бе 

насрочено за 28.01.2022 г., но също бе отменено поради невъзможността на членовете на 

обществения съвет да участват присъствено, както и в електронна среда.  

Във връзка с неуспешните опити за осъществяване на заседанието на обществения 

съвет, както и високата заболеваемост с COVID-19 в града и страната, председателят на 

обществения съвет предложи вариант то да се проведе неприсъствено. Всеки от 

членовете получи материали по всяка точка от дневния ред и имаше възможност да се 

запознае подробно с цялата необходима информация, за да може да вземе решение за 

съгласуване, както и да зададе своите въпроси или да направи своите предложения по 

отделните точки. Материалите бяха изпратени на председателя на обществения съвет, 

както и на всички редовни членове.  

На заседанието взеха участие председателят на обществения съвет и четирима от 

редовните членове. 

Налице е кворум за вземане на решения. 

На заседанието се предложи и прие следния дневен ред: 

 

1. Отчет за изпълнението на бюджета на училището за 2021 година 

2. Училищен план-прием 2022/2023 година 

3. Стратегия за развитие на ОУ „Свети Иван Рилски“ за периода 2022-2025 година 

4. Организационни въпроси 

 

Гласували: 

„ЗА” - 5 

„ПРОТИВ”-0  

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

 

 



Не бяха дадени други предложения. 

 

По т. 1 от дневния ред – председателят и членовете на обществения съвет на училището 

бяха запознати с отчета за изпълнението на бюджета. Г-н Мирчев зададе въпрос по 

отношение на разходите за външни услуги на училището. Беше му върнат отговор с 

приложен файл, където бяха разшифровани всички разходи за външни услуги за 2021 

година. Никой от членовете не възрази и не зададе допълнителни въпроси по отношение 

на бюджета. 

Гласували: 

„ЗА” - 5 

„ПРОТИВ”- 0   

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

 

На основание  чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет 

 

Р  Е  Ш  И : 

 

Съгласува така представения отчет за изпълнението на бюджета на училището за 2021г. 

 

 

 

По т. 2 от дневния ред - Общественият съвет разгледа училищния план-прием за 

2022/2023 година.  

За учебната 2022/2023 година ОУ „Св. Иван Рилски“, Перник ще осъществи 

прием на: 

5 /пет/ паралелки в I клас; 

общ брой ученици 110 /сто и десет/.  

Приемът започва на 01 февруари 2022 г. 

 

Представена е и информация за следващата учебна година за V клас – ще има 6 

/шест/ паралелки, брой ученици 154 /сто петдесет и четири/. 

 

Гласували: 

„ЗА” - 5 

„ПРОТИВ”- 0   

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

На основание  чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет 

 

 

Р  Е  Ш  И : 

 

Одобрява Училищния план-прием за учебната 2022/2023 година 
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По т. 3 от дневния ред – Общественият съвет разгледа Стратегия за развитие на ОУ „Св. 

Иван Рилски“ за периода 2022-2025 година. Никой от членовете не направи допълнения 

към нея и не изрази несъгласие със съдържанието й. 

 

 

Гласували: 

„ЗА” - 5 

„ПРОТИВ”- 0   

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ”- 0  

 

На основание  чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет 

 

 

Р  Е  Ш  И : 

 

Съгласува така представената Стратегия за развитие на ОУ „Св. Иван Рилски“ за 

периода 2022-2025 година 

 

 

 

По т.4 от дневния ред Организационни въпроси - не бяха направени предложения за 

разискване и за гласуване.  

 

 

Към протокола от заседанието е приложена цялата кореспонденция с членовете 

на обществения съвет във връзка с обсъжданите и съгласувани въпроси по дневния ред. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Председател на Обществения съвет                                             Изготвил: 

 

……………………… …………………………. 

/Христина Колева/                                                                              /Дияна Никифорова/ 

 

07.02.2022г.                                                                                         

Гр. Перник 
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